
Resume af bestyrelsesmødet 13.08.2019

1. Godkendelse af regnskab for Q2-2019.

Regnskabet tiltrædes.

2. Betaling for gravearbejde for nytilslutninger.

Vi tilbyder at betale graveomkostninger for eksisterende boliger, som ikke allerede er tilsluttet DSA dog max 
50 meter.

3. Fordeling af arbejdsopgaver.

KH udarbejder forslag til en pjece/hjemmesideoplysninger som step by step beskriver løsningsmuligheder ved
div. Signalproblemer.

Udskiftning af stikledninger: TK bestemmer hvordan løsningen skal være. KH overtager opgaven. KK Partner 
udfører.

Fremtidige nytilslutninger. Som ovenfor beskrevet.

Udskiftning af hovedkabel og grenkabler. Som ovenfor beskrevet.

Åbning, lukning og pakkeskift. Udføres af Erling 

4. Xee kanalen fra YouSee

Grundpakken skal ikke ændres i pris.
Vi vil rigtig gerne hjælpe dem som er interesserede i at se fodbold.
Vi forventer at Xee vil være tilgængelig som tilkøbs kanal og som bland selv.
Vi vil kun have Xee i fuldpakke, og prisen på fuldpakken må ikke stige med en hel kanals pris.

HL kontakter Finn Ørting.
Vi afventer hans svar før vi beslutter yderligere.

5. Overgang til serverbasseret CMTS-løsning.

Vi bestiller ny Harmonic CMTS minus video option, til ca. 2.1 mio. kr. plus arbejdsløn.
Der bestilles prøver af docsis 3.1 modem til bestyrelsen til test.
Efter vellykket test overgår vi til disse modems, som sælges til samme pris som i dag.
Ugen efter vi har de nye modems på lager, øger vi hastigheden på 3949 modems og de nye til 300/50 og 
udsender en pressemeddelelse herom.
TK indhenter tilbud fra KK-Partner på udskiftning af filtre for grund- og mellempakker, så der kan indføres ny 
frekvensplan der forbereder returvejen til 256MHz


